
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 20. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 143

Vil ministeren oplyse, hvor mange ressourcer målt i lærerårsværk, som vil kunne bruges

på flere fagtimer eller to-lærer ordninger inden for den eksisterende undervisning, hvis

man afskaffede de tvungne lektiecafeer i folkeskolen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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